
de / d’ van

Plaatsnaam die
begint met een
medeklinker

Plaatsnaam die
begint met een

klinker

de Bruxelles
de Bastogne

d’Anvers
d’Ostende

juf Julie
@jullie_juf



Les articles indefinis
De onbepaalde lidwoorden

mannelijk vrouwelijk
un élève 
un cahier

une élève 
une gomme

een leerling 
een schrift

des élèves 
des cahiers

een leerlinge 
een gom

un une

leerlingen 
schriften

des élèves 
des gommes

leerlingen 
gommen

des +  s des +  s

en
ke

lv
ou

d
m

ee
rv

ou
d

juf Julie
@jullie_juf

Des wordt niet vertaald in het Nederlands



Les articles definis
De bepaalde lidwoorden

mannelijk vrouwelijk
le cinema 
l’ ordinateur

la chanson 
l’ amie

de bioscoop
de computer

les élèves 
les cahiers

het lied
de vriendin

le / l’ la / l’

de leerlingen 
de schriften

les élèves 
les gommes

de leerlingen 
de gommen

les +  s les +  s

en
ke

lv
ou

d
m

ee
rv

ou
d

juf Julie
@jullie_juf

le / la => l’ bij een woord dat start met een klinker of
een ‘h’!



Les articles definis
une chanson
 
une amie

De bepaalde lidwoorden
mannelijk vrouwelijk

un cinéma
 
un ordinateur

le cinema 

l’ordinateur

la chanson
 

l’amie

le / l’ la / l’

en
ke

lv
ou

d

een bioscoop de bioscoop 

een computer de computer

een lied 

een vriendin de vriendin 

het lied 

le / la wordt l’ bij een woord dat start
met een klinker of een ‘h’! juf Julie

@jullie_juf



Les articles definis
De bepaalde lidwoorden

mannelijk vrouwelijk
des cinémas les cinémas des amies les amies

les +  s les +  s

m
ee

rv
ou

d

bioscopen        de bioscopen vriendinnen      de vriendinnen

juf Julie
@jullie_juf



au, a la, a l’, aux
Het samengetrokken lidwoord

à + le = au 

juf Julie
@jullie_juf

Le cinéma Les enfants sont au
cinéma. 

à + la = à la La radio J’écoute des
chansons à la radio

à + l = à l’ L’ami Louise téléphone 
à l’amie de Noa 

à + les = aux Les élèves La prof montre
l’exercice aux élèves.



Les adjectifs 
De bijvoeglijke naamwoorden 

mannelijk
une veste verte

een groen jasje

vrouwelijk
un pantalon vert

een groen broek

juf Julie
@jullie_juf

Staat altijd direct achter of voor het zelfstandig naamwoord. 
Past zich aan het geslacht van het zelfstandig naamwoord aan. 

basisvorm basisvorm + e

Bijvoeglijke naamwoorden op -e veranderen niet: 
bv. un short jaune                     une jupe jaune



Les articles   
De aanwijzende voornaamwoorden

mannelijk vrouwelijk
le pantalon      ce pantalon

juf Julie
@jullie_juf

demonstratifs  

de broek            die/deze broek

  ce        cet voor klinker 
  l’ami     cet ami 

les pantalon    ces pantalons
de broeken                   die/deze                     

broeken

la chemise         cette 

het hemd           dit/dat hemd

les chemise     ces

de hemden              dit/deze         
hemden

chemise

chemise



Le pluriel de l’adjectif
Bijvoeglijk naamwoord in het meervoud

mannelijk vrouwelijk
un pantalon vert une jupe verte

basisvormsi
ng

ul
ie

r

een groene broek een groene jurk

juf Julie
@jullie_juf

basisvorm + e

des pantalons verts des jupes vertes

basisvorm + spl
ur

ie
l

de groene broeken een groene jurk
enkelvoud + s

De ‘s’ spreek je niet uit!



juf Julie
@jullie_juf

Staat bijna altijd achter het zelfstandig naamwoord.

La place de l’adjectif
De plaats van het bijvoeglijk naamwoord

une fille forte  des pantalons verts
uitzonderingen: 
beau / belle 
jeune 
vieux / vieille

une grande école

grand / grande 
joli  / jolie

petit/ petite 
nouveau /nouvelle 

Des      de = bijvoeglijk naamwoord voor zelfstandig naamwoord staat.
De grandes chemises



du, de la, de l’, des
van de

de + le = du 

juf Julie
@jullie_juf

Le carrefour Le cinéma est près
du carrefour.

de + la = de la La radio Tu aimes les
chansons de la radio?

de + l = de l’ L’ami Voici la classe de
l’ami de Noa.

de + les = des Les élèves Ce sont les cahiers
des élèves de 5C.



juf Julie
@jullie_juf

en bus
en tram

à velo
à pied

Kun je erin zitten
of staan?

= en

Kun je erop zitten
of staan  

= à

En ou a 
pour les moyens de transport 



ne ... pas
niet

La fille chante 

juf Julie
@jullie_juf

La fille ne chante pas.

Vous regardez la télé?

Tu aimes chanter?

Non, nous ne regardons
pas la télé.

Non, je n’ aime pas chanter.

ne of n’ komt voor  pas komt na de
de persoonsvorm persoonsvorm

ne + persoonsvorm + pas



Quelques exeptions
uitzonderingen bijvoeglijk naamwoord 

mannelijk vrouwelijk
jeune
rouge

juf Julie
@jullie_juf

jeune
rouge

beau
blanc
long
nouveau
roux
vieux 

belle
blanche
longue
nouvelle
rousse
vieille

mannelijk vrouwelijk

eindigt op
een -e

wijzigt
niet

bijzondere vormen! 



Quelques exeptions
uitzonderingen bijvoeglijk naamwoord 

juf Julie
@jullie_juf

beau
nouveau 

beaux
nouveaux

gris 
roux
vieux

gris 
roux
vieux

singulier pluriel

eindigt op
een -X

wijzigt
niet

eindigt op
 -eau

+ x

singulier pluriel
enkelvoud enkelvoudmeervoud meervoud



L’imperatif
bevelvorm

juf Julie
@jullie_juf

regarder         je regarde 

1ste persoon enkelvoud
laat het pers. vnw weg

Aller = 3de pers. enkelvoud Aller = wijzigt niet

één iemand die je goed
kent:

meerdere mensen/
volwassenen die je niet

goed kent   

Regarde le tableau!
regarder       vous regardez 

2de persoon meervoud
laat het pers. vnw weg

Regardez le tableau!

Il va      Va chez le prof! Vous allez    Allez chez le prof!



juf Julie
@jullie_juf

enkelvoud

mon pantalon ma chemise mes élèves

Les adjectifs possessifs
De bezittelijke voornaamwoorden

mijn  

le pantalon 
mannelijk

jouw  

zijn/haar  

ton pantalon

son pantalon

la chemise
vrouwelijk

ta chemise

sa chemise

les élèves

tes élèves

ses élèv es

meervoud
+

Begint vrouwelijk enkelvoudig woord met klinker of ‘h’
 = ma/ta/sa    mon/ton/son   

Je suis l’amie de Fanny.      Je suis son amie.


